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Rada Gminy Masłów 

 

Protokół nr XLVII  

Sesja w dniu 28 czerwca 2022 

 

Obrady rozpoczęto 28 czerwca 2022 o godz. 08:30, a zakończono o godz. 11:31 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Doleziński 

2. Marek Łukasz Dudzik 

3. Mateusz Jan Fąfara 

4. Ryszard Jan Filipowicz 

5. Wojciech Haba 

6. Bernarda Komorowska 

7. Małgorzata Kozubek 

8. Tomasz Ksel 

9. Andrzej Kułak 

10. Artur Maciej Lis 

11. Janusz Obara 

12. Andrzej Pedrycz 

13. Zenon Adam Pedrycz 

14. Ryszard Piotr Szymczuch 

15. Piotr Władysław Zegadło 

 

Lista gości na posiedzeniu: 

Stanisław Białowąs - sołtys sołectwa Barcza 

Mirosław Piwko - sołtys sołectwa Brzezinki (uczestniczył zdalnie)  

Aniela Cedro - sołtys sołectwa Dąbrowa  

Katarzyna Kaczor - sołtys sołectwa Mąchocice - Scholasteria  (uczestniczyła zdalnie)  

Renata Samiczak - sołtys sołectwa Masłów Drugi 

Mirosław Kuzka - sołtys sołectwa Mąchocice Kapitulne  

Edward Mazur - sołtys sołectwa Wola Kopcowa 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

Przewodniczący Piotr Władysław Zegadło otworzył XLVII sesję Rady Gminy Masłów. 

Stosownie do art. 20 ustęp 1 ustawy o samorządzie gminnym oraz na podstawie art. 15zzx ust. 

1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (t. j. Dz. U. z 2020 r. poz. 1842), Przewodniczący Rady Gminy 

Masłów Piotr Zegadło poinformował, że obrady odbywają się w trybie hybrydowym  

(z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość). Przewodniczący przywitał 
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radnych, Wójta Gminy, Zastępcę Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy, 

pracowników urzędu, uczestniczących gości oraz wszystkich oglądających transmisję.  

 

2. Stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszych obradach uczestniczy 15 radnych, co 

jest podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności (wygenerowana na 

podstawie systemu informatycznego esesja) stanowi załącznik niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do Biura Rady nie wpłynął wniosek o zmianę 

porządku obrad i przystąpił do głosowania zaproponowanego porządku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

 

4. Przyjęcie protokołu Nr XLVI z poprzedniej sesji 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło poinformował, że do Biura 

Rady Gminy nie wpłynął wniosek o zmianę treści protokołu z poprzedniej sesji i przystąpił do 

głosowania w tym punkcie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

 

5. Sprawozdanie Wójta z pracy Wójta i urzędu gminy w okresie między sesjami 

Materiał radni otrzymali w statutowym terminie i stanowi załącznik protokołu. Wójt Gminy 

Masłów Tomasz Lato przedstawił najważniejsze informacje zawarte w sprawozdaniu. 

Brak głosów w tym punkcie, sprawozdanie zostało przyjęte.  

 

6. Informacja Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i 

Rolnictwa dotycząca komunalizacji działki nr 14/153 położonej w obrębie 

ewidencyjnym Dąbrowa, stanowiącej drogę 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa Ryszard 

Jan Filipowicz poprosił o przyjęcie informacji dotyczącej komunalizacji działki położonej  

w msc. Wiśniówka (obręb ewidencyjny Dąbrowa), wraz z wnioskiem w sprawie przyjęcia do 
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wiadomości i zaakceptowania przez Radę Gminy materiałów przygotowanych do 

komunalizacji, które zostaną wyłożone do publicznej wiadomości.  

Nie zgłoszono uwag do informacji.  

Rada Gminy przyjęła do wiadomości i zaakceptowała materiały przygotowane do 

komunalizacji. 

 

7. Sprawozdanie z wykonania planu finansowego instytucji kultury za 2021 rok 

Kamila Skłodowska – młodszy księgowy Centrum Usług Wspólnych przedstawiła 

sprawozdanie z wykonania planu finansowego instytucji kultury (Centrum Edukacji i Kultury 

„Szklany Dom” oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w Masłowie) za 2021 rok. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poinformował, że informacja 

została przyjęta. 

 

8. Przedstawienie Raportu o Stanie Gminy Masłów za 2021 rok 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato przedstawił raport o stanie gminy podsumowujący 

szczegółowo pracę w 2021 roku i podziękował pracownikom za opracowanie tego dokumentu.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów podziękował za szczegółowe przedstawienie raportu.  

 

a) debata nad raportem o stanie gminy Masłów 

Radny Zenon Adam Pedrycz zabrał głos dziękując za przygotowany materiał i dodał, że pamięć 

bywa ulotna i wiele zadań, które były realizowane się zapomina. Dlatego opracowanie tego 

dokumentu daje mieszkańcom możliwość zapoznania się z działaniami podejmowanymi  

w gminie. 

Radny Mateusz Jan Fąfara podziękował za obszerny materiał, jego zdaniem zbyt obszerny. 

Radny poinformował, że zwrócił się z prośbą do swoich znajomych w różnym wieku, by 

zapoznali się z tym dokumentem, przedstawili swoje spostrzeżenia i jedyną odpowiedź jaką 

otrzymał, to „nie chce mi się, to za dużo”. Radny zwrócił uwagę na brak zaangażowania ze 

strony mieszkańców w życie gminy i podał przykład gminy Nowiny, gdzie raport jest 

przedstawiony na dwóch stronach.  

Radny Ryszard Jan Filipowicz poinformował, że dokument robi wrażenie i ze swojego punktu 

widzenia oraz doświadczenia życiowego wie, że trzeba dużo i dokładnie. Osoby 

zainteresowanie widzą pozytywne strony tego raportu, a zawsze tak było że część mieszkańców 

woli krytykować niż chwalić. A jest się czym chwalić. Radny podziękował autorom tego 

raportu i dodał, że tym dokumentem wójt zasłużył na wotum zaufania. 

Radna Małgorzata Kozubek dodała, że mieszkańcy nie chcą angażować się w sprawy gminy  

i podziękowała za stworzenie tego dokumentu. Raport zawiera opis wielu dziedzin, stąd jego 

obszerna treść.  

Radny Wojciech Haba również podziękował wszystkim, którzy się przyczynili do opracowania 

tego raportu i Wójtowi za przedstawienie tej treści w sposób zwięzły. Mieszkańcy przede 

wszystkim z oglądania obrad czerpią wiedzę, ponieważ tak jak mówili przedmówcy – nie 

czytają dokumentów. Jednak sama treść raportu pozwala również radnym szczegółowo 

uświadamiać mieszkańców na temat realizacja zadań.    
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Radny Zenon Adam Pedrycz, biorąc w obronę mieszkańców wyjaśnił, że jako przedstawicieli 

wybrali radnych do reprezentowania mieszkańców, stąd może takie podejście. Mieszkańcy 

przede wszystkim chcą mieć spokój i nie możemy się za to na nich obrażać.   

Radna Małgorzata Kozubek odpowiedziała, że nikt się na mieszkańców nie obraża, tylko 

chcemy współpracy z mieszkańcami. Sołtysi najbardziej zbierają słowa krytyki, a jak coś się 

organizuje to tych mieszkańców nie ma.   

Radny Mateusz Jan Fąfara zgadza się z głosem przedmówczyni dodając, że nie jest to atak  

w stronę mieszkańców. Tylko brakuje tych konstruktywnych rozmów z mieszkańcami. Dziś 

też jest możliwość zabrania głosów przez mieszkańców w debacie, a jak widać – nie korzystają 

z tych możliwości.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło przypomniał, że mieszkańcy 

mieli możliwość zgłaszania się do debaty, jednak nikt z tego prawa nie skorzystał. 

Przewodniczący Rady również podziękował za przygotowanie tego raportu. Pamięć bywa 

ulotna, a w tym dokumencie jest wszystko opisane, z uwzględnieniem kosztów. 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do realizacji opisanych 

zadań.   

Tomasz Lato Wójt Gminy Maslów podziękował za tę debatę i przedstawił swoje stanowisko  

w sprawie zaangażowania mieszkańców w tworzenie samorządu. Wójt Gminy odniósł się 

również do treści raportu wyjaśniając, że przy opracowaniu dokumentu głównym założeniem 

był szczegółowe przedstawienie zadań realizowanych przez urząd i jednostki. Wójt Gminy 

podziękował Pani Monice Dolezińskiej – Włodarczyk oraz kierownikom za przygotowanie 

tego dokumentu i zadeklarował, że przemyśli pomysł zgłoszony przez radnego Fąfarę.  

Radny Mateusz Jan Fąfara dodał, że takie krótkie opracowanie raportu jak w gminie Nowiny 

czy w gazecie „eM Kielce” to duża dawka  informacji.    

Radny Andrzej Pedrycz zabrał głos, że krótkie opracowanie raportu byłoby krytykowane. 

Radny podziękował za ten dokument, który jego zdaniem jest bardzo dobry.  

Brak kolejnych głosów, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję.  

 

b) projekt uchwały w sprawie udzielenia wójtowi gminy Masłów wotum zaufania 

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

Uchwała nr XLVII/471/2022 w sprawie udzielenia wójtowi gminy Masłów wotum zaufania 

została podjęta. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło pogratulował Wójtowi za 

udzielone wotum. 
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Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato podziękował radnym, sołtysom i mieszkańcom za dyskusję 

i każdy głos w życiu codziennym, co jest dodatkowym elementem oceny sytuacji  

w samorządzie i zmian, jakie należy wprowadzać.  

Radny Mateusz Jan Fąfara nawiązał do ubiegłego roku, kiedy to nie dał wójtowi wotum, chcąc 

w ten sposób zmobilizować do ciężkiej pracy. Udało się, za co radny podziękował Wójtowi. 

Radny dodał, że czasem brakuje mu dobrej komunikacji, rozmów nie tylko na sesji czy 

komisjach.  

Radny Tomasz Ksel zabrał głos informując, że nie zawsze jest tak dobrze jak jest 

przedstawiane. Ale też nie zawsze jest tak źle jak się mówi. Radny wyjaśnił z czego wynikał 

głos oddany przez niego.  

Wójt Gminy odpowiedział, że każdą ocenę bierze pod uwagę i każdy głos traktuje  

w kategoriach głosów konstruktywnych, starając się wyciągać wnioski i usprawniać działanie 

urzędu. 

Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, z czego wynikał sposób prowadzenia obrad w punkcie 

dotyczącym raportu. 

Brak kolejnych głosów w tym punkcie. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów ogłosił 10 – minutową przerwę.  

 

Po przerwie.  

Przewodniczący Rady poprosił o potwierdzenie quorum.  

W obradach uczestniczy 15 radnych.  

9. Procedura absolutorium 

a) rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

za 2021 rok 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato poprosił skarbnika gminy o przedstawienie sprawozdania.  

Skarbnik Gminy Masłów Małgorzata Kumór poinformował jakie elementy składają się na 

sprawozdanie i przytoczyła podstawowe informacje ze sprawozdań przedłożonych Radzie 

(stanowią załącznik protokołu). Szczegółowe informacje zostały omówione na komisjach.  

Brak głosów w tym punkcie.  

 

b) informacja o stanie mienia komunalnego gminy 

Skarbnik Gminy Masłów Małgorzata Kumór przedstawiła informację stanowiącą załącznik 

budżetu. Nie zgłoszono uwag. 

 

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu rocznym  

z wykonania budżetu za 2021 rok 

Skarbnik Gminy Masłów odczytała uchwałę Nr 62/2022 II Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 20 kwietnia 2022 roku w sprawie opinii  

o sprawozdaniach z wykonania budżetu gminy Masłów za 2021 rok. 

 

d) stanowisko Komisji Rewizyjnej 

Przewodniczący komisji Rewizyjnej  Janusz Obara odczytał wniosek Komisji z dnia 27 maja 

br. w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Masłów absolutorium  tytułu wykonania budżetu za 

2021 rok (stanowi załącznik protokołu).  
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e) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji 

Rewizyjnej w sprawie absolutorium 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło odczytał uchwałę Nr 86/2022 

II Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 8 czerwca 2022 

roku w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Masłów w sprawie 

absolutorium (stanowi załącznik protokołu).  

 

f) przedstawienie opinii komisji stałych Rady Gminy (do sprawozdania) 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Masłów za 2020 rok.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy zaopiniowała pozytywnie 

ten punkt.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie ocenia 

projekt uchwały.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie oceniła projekt uchwały.  

Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego zapoznała się ze sprawozdaniami i nie 

wniosła uwag. 

 

g) dyskusja 

Ryszard Jan Filipowicz zwrócił się z pytaniem z czego wynika zapis w opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach z dnia 8 czerwca 2022 roku w sprawie opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Masłów w sprawie absolutorium, gdzie pojawiła się rozbieżność 

dotycząca błędów podsumowań w głosowaniu. 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że Regionalna Izba Obrachunkowa wychwyciła błąd pisarski 

w protokole, ponieważ w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej uczestniczyło czterech z pięciu 

radnych.  

Brak kolejnych głosów w dyskusji.  

 

h) projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Masłów za 2021 rok 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XLVII/472/2022 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Masłów za 2021 rok została podjęta. 
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i) projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Masłów absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2021 rok 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XLVII/473/2022 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Masłów absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok została podjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło, w imieniu radnych sołtysów 

i mieszkańców złożył gratulacje Wójtowi Gminy Masłów.  

Tomasz Lato – Wójt Gminy podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do tego wyniku. 

Jest to absolutorium wójta, ale tak naprawdę to absolutorium wszystkich, którzy na co dzień 

realizują zadania samorządu. Wójt zadeklarował, że nie zwalnia tempa pracy.   

 

10. Projekt uchwały: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Gminie Górno realizacji zadania 

publicznego w zakresie zapewnienia uprawnionym mieszkańcom Gminy Masłów 

usług świadczonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy w Woli Jachowej  

Zastępca Wójta Gminy Masłów Monika Dolezińska-Włodarczyk przedstawiła szczegółowo  

projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy zaopiniowała pozytywnie 

omawiany projekt.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XLVII/474/2022 w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Gminie Górno 

realizacji zadania publicznego w zakresie zapewnienia uprawnionym mieszkańcom Gminy 

Masłów usług świadczonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy w Woli Jachowej 

została przyjęta. 

 

b) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Masłów porozumienia w 

sprawie przejęcia zadania zarządzania drogami o znaczeniu lokalnym (gminnym) 
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Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński przedstawił 

projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XLVII/475/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy 

Masłów porozumienia w sprawie przejęcia zadania zarządzania drogami o znaczeniu lokalnym 

(gminnym) została przyjęta. 

 

c) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

OSP za uczestnictwo w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub 

ćwiczeniu 

Zbigniew Zagdański – Sekretarz Gminy Masłów omówił szczegółowo projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt.  

Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Piotr Władysław 

Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 

Uchwała nr XLVII/476/2022 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników OSP za uczestnictwo w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, 

szkoleniu lub ćwiczeniu została przyjęta.  

 

d) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny działki nr 694/2 położonej 

w Masłowie Pierwszym 

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Wojciech 

Fąfara przedstawił projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt.  
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Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie oceniła 

projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XLVII/477/2022 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny 

działki nr 694/2 położonej w Masłowie Pierwszym została podjęta.  

 

e) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny działek położonych w 

Masłowie Pierwszym pod poszerzenie ulicy Lawendowej 

temat przedstawił  Wojciech Fąfara – Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej 

i Ochrony Środowiska. 

Radny Ryszard Piotr Szymczuch zabrał głos informując, że na wczorajszej komisji odbyła się 

dyskusja czy przejmować pasy pod drogi od mieszkańców. Radny zaapelował, by przejmować 

grunty pod poszerzenie drogi, budować drogi, aby gmina mogła się rozwijać.   

Brak kolejnych głosów w tym punkcie.  

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XLVII/478/2022 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny 

działek położonych w Masłowie Pierwszym pod poszerzenie ulicy Lawendowej  została 

podjęta. 

 

f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy zabudowanej 

części działki nr 102 o powierzchni 0,0220 ha położonej w Barczy oraz zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia umowy 

Kierownik referat Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Wojciech Fąfara 

omówił projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt.  
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Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie oceniła 

projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XLVII/479/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy zabudowanej części działki nr 102 o powierzchni 0,0220 ha położonej w Barczy oraz 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia umowy została podjęta. 

 

g) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Skarbnik Gminy Masłów Małgorzata Kumór szczegółowo omówiła propozycje zmian  

w budżecie gminy.  

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy zaopiniowała pozytywnie 

omawiany projekt.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie oceniła 

projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XLVII/480/2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy została podjęta. 

 

h) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2022 – 

2029 

Projekt przedstawiła Skarbnik Gminy Masłów Małgorzata Kumór. 

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

omawiany projekt.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie oceniła 

projekt. 

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XLVII/481/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2022 – 2029 została przyjęta. 

 

11. Informacje i ogłoszenia 

Radna Małgorzata Kozubek zabrała głos informując, że odbył się Zjazd Sołtysów, na którym 

sołtys Artur Lis zajął II miejsce, a sołtys Mirosław Kuzka zajął II miejsce na Turnieju w 

Wąchocku. 

Radny Ryszard Piotr Szymczuch zwrócił się do mieszkańców w szczególności mieszkańców  

Mąchocic Kapitulnych informując, że rozpoczyna się remont ulicy szkolnej co utrudni dojazd 

do piekarni i posesji znajdujących się przy tej ulicy.  

 

12. Zakończenie obrad 

W związku z wyczerpaniem tematyki obrad Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr 

Władysław Zegadło podziękował za udział w XLVII sesji Rady Gminy Masłów i zamknął 

obrady. 

 

 Przewodniczący Rada Gminy Masłów 

Piotr Zegadło    

  

Przygotował(a): Joanna Synak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


